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Wij heeft de laatste tijd verschillende signalen binnen gekregen van mensen met darm problemen 
die openbare toiletten schaars vinden in Rijswijk. Hierop zijn we gaan kijken en kwamen we erachter 
dat er best een aantal openbare toiletten zijn in Rijswijk. Echter merkte een van onze 
wijkvertegenwoordigers op in het openbaar toilet in het Wilhelmina park gesloten was op een 
zonnige dag en gingen wij opzoek naar toiletten die in de bogaard gekenmerkt stonden als ‘openbaar 
toilet’ maar waren deze redelijk verscholen waren. Hierdoor zijn de openbare toiletten nog steeds 
niet zo openbaar zijn als wij gehoopt hadden.  
 Onze collega’s van D66 hebben hiervoor al een keer aandacht gevraagd, hierdoor is er een 
webpagina in het leven geroepen waar verwezen wordt naar de HogeNood app. Echter heeft niet 
iedereen die app (denk hierbij aan ouderen) en krijgen wij nog steeds klachten over de vindbaarheid 
van de toiletten. Dit is natuurlijk erg vervelend voor ouderen, zwangere vrouwen en mensen met 
darm problemen die geregeld gebruik moeten maken van deze toiletten. Mijn vraag aan de 
wethouder is dan ook of hij dit probleem erkent en of we hier niet iets aan kunnen doen. Ik zou hier 
graag over in gesprek gaan met de wethouder.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Danny van Dam  
Fractie Wij. Rijswijk.  
 


